
Møteprotokoll 

Utvalg: Nasjonalparkstyret for Fulufjellet 

Møtested: Teams 

Dato: 03.11.2021 

Tidspunkt: 09:00 – 10:00 

 

Følgende faste medlemmer møtte: 

Navn Funksjon 

Erik Sletten Styreleder 

Anne Elisabeth Thoresen Styremedlem 

 

Forfall:  

Navn Funksjon  Bakgrunn 

Elisabeth Sakrisson Nestleder Fikk ikke innkallingen til 
styremøtet. 

 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Navn  Møtte for 

Stine Akre Elisabeth Sakrisson 

 

Fra administrasjonen møtte: 

Navn  Stilling 

Henriette Othilie Bøe Kildahl Nasjonalparkforvalter 

Linnea Karoline Vereide Nasjonalparkforvalter (vikar 50 %) 

 

Saksliste 
 
Utvalgssaksnr.  Innhold  Arkivsaksnr. 

ST 15/2021  
Godkjenning av 
protokoll/innkalling 

 

ST 16/2021  Referatsaker  

DS 2/2021  

Delegerte vedtak 
Delegert sak - Fulufjellet NP 
- Dispensasjon - 
Motorferdsel - 2021 - 
lavtflyging med helikopter 
for frakt 
av steinhelle og stein 

2019/12517-34 

Orienterings- og 
drøftingssaker  

2021/21 - 24  

ST 17/2021  
Bruk av resterende 
tiltaksmidler 2021 

 



- Oppjustering av budsjettet 
for skiltmaterialer? 

ST 18/2021  Eventuelt  

 

ST 15/2021 Godkjenning av protokoll/innkalling 

Saksprotokoll i Nasjonalparkstyret for Fulufjellet – 03.11.2021 

Vedtak 

Protokollen for styremøtet 03.11.21 og innkalling til dagens møte ble godkjent. Eneste 

bemerkning var at Elisabeth Sakrisson ikke hadde fått møteinnkallingen.  

 

ST 16/2021 Referatsaker 

DS 2/2021 Delegerte vedtak 

Saksprotokoll i Nasjonalparkstyret for Fulufjellet – 03.11.2021 

Vedtak 

Delegerte saken ble tatt til etterretning. Kommentar: det var dårlig vær under arbeidet med 

stiforsterkingsprosjektet, og helikopteret ble bruk helt i slutten av perioden, slik at det ble 

fraktet inn mye stein til bruk for neste år, men som for øyeblikket blir liggende i området og 

kan oppfattes som rotete.  

2/2021 – Delegert sak - Fulufjellet NP - Dispensasjon - Motorferdsel - 2021 - lavtflyging 

med helikopter for frakt av steinhelle og stein 2019/12517-34 

 

ST 17/2021 Bruk av resterende tiltaksmidler 2021 

Tiltaksmidler for tiltak i nasjonalparken 

Oppjustering av midler for innkjøp av skiltmaterialer 

Forvalters innstilling: 

Det ble foreslått å øke budsjettet på skiltmaterialet fra 120 000,- til 200 000,-, med bakgrunn i 

at det er en del tiltak vi ikke rekker å igangsette dette året, slik at vi har igjen en del 

restmidler. Innkjøp av skiltmaterialer er kostbart, og prisen på materiale (cortenstål) blir ikke 

lavere. Ved å investere i materialene på årets budsjett, så vil en være ferdig med en av de 

største kostnadene knytt til informasjonstiltak. Videre risikerer en å sitte igjen med en del 

tiltaksmidler ved slutten av året dersom en ikke gjør noen justeringer av budsjettet.   

Vedtak 

Nasjonalparkstyre vedtok enstemmig å øke budsjettet på skilter fra 120 000,- til 200 000,-. 

Det viktigste er at en holder seg innenfor rammene på gitte tilskuddsmidler.  

En avventer svar fra leverandører angående pristilbud på materialer, frist 5. november. Etter 

at alle tilbud er innhentet vil det gjøres en vurdering om hvilken leverandør som har det beste 

tilbudet, og materialene vil bli bestilt opp på årets budsjett.  



Orienterings – og drøftingssaker 

Saksprotokoll i Nasjonalparkstyret for Fulufjellet – 03.11.2021 

Forvalters innstilling: 

Nasjonalparkstyre tar de fremlagte orienteringssakene til etterretning. 

Behandlet i møtet: 

Det ble orientert om og drøftet følgende saker: 

 

Tiltaksmidler for tiltak i nasjonalparken 

Anleggelse av parkeringsplasser – Storbekkåsen og Bergådalen 

Det vil bli gjennomført befaring med entreprenør og Henriette Kildahl (kanskje også Erik 

Sletten) for å se nærmere på utformingen av parkeringsplassene ved Storbekkåsen og 

Bergådalen. Det er satt av 100 000,- til anleggelse av parkeringsplassene, men det er åpent 

for å bruke mer om nødvendig. Dette vil bli avklart etter befaring. Alternativ er å utarbeide en 

mer detaljert plan for parkeringene, slik at en ser nærmere på hvordan selve utformingen 

skal være i detalj, og eventuelt kartlegge nærmere tilrettelegging i detaljplanen (eks. 

blindeskrift/handicap og rullestolbrukere). 

Styret ønsker hovedsakelig å bruke lokale aktører/bedrifter for å gjennomføre en detaljplan, 

eksempelvis: Byggeplan AS og Arkitektbua. 

 

Opprydding av materialer rundt gapahuk ved Storbekkåsen 

Oppryddingen er gjennomført, men arbeidet er ikke fakturert enda.  

 

Portalskiltet 

Erik Sletten tar kontakt med Ula Jern for å høre hva status på levering er.  

 

Stiforsterkingsprosjektet ved Brynflået  

Stibyggjaren AS har sendt inn faktura på 500 000,- i henhold til avtale, og dette blir utbetalt 

snarest. 

 

Foreløpige restmidler for tiltak i nasjonalparken: 80 000,-  

 

Tiltaksmidler til forvaltningsplan, besøksstrategi og nettside: 

Nettside  

Det vil bli inngått avtale med Trollbinde om å lage nettside for oss. Trollbinde kan fakturere 

hele arbeidet på årets budsjett. Planlegger å få til et møte med Trollbinde for å lage 

framdriftsplan for nettsiden og oppstart.   



• I forbindelse med opprettelse av nettside må det kjøpes inn domenenavn: 

fulufjelletnasjonalpark.no er ledig og vil bli kjøpt inn, i tillegg til innkjøp av webhotell. 

Dette er årlige utgifter som vil være på 420,-  

• Legge opp til lansering av nettsiden til påsken 2022 og/eller i forbindelse med jubileum 

for nasjonalparken.  

• Arbeid med innholdet til nettsiden. 

 

Besøksstrategien  

Runa Eggen språkvasker besøksstrategien i løpet av høsten.  

 

Forvaltningsplanen  

Satser på å ferdigstille forvaltningsplanen (inkluder redigering, bilder, layout, trykk) innen 1. 

mars 2022.  

Det ble i møtet vedtatt at restmidler i denne potten kan brukes til innkjøp av bilder med god 

oppløsning til nettside/forvaltningsplan og besøksstrategi. Tidligere kjøpt inn bilder fra Trygve 

Opseth. 

 

Foreløpige restmidler for forvaltningsplan, besøksstrategi og nettside: 107 480,- 

 

Driftsmidler  

Det er igjen en del driftsmidler på årets budsjett da det ikke har vært gjennomført så mange 

fysiske møter og heller ikke studieturer/feltturer. Foreslått at midlene kan brukes på: 

• Bestillingsmøte med SNO/julebord. 

• Befaring i Storbergåsen. 

 

Foreløpige restmidler på drift: 39 323,-  

 

Vedtak 

Med merknadene som fremgår ovenfor tok nasjonalparkstyret de framlagte 

orienteringssakene til etterretning.  

 

ST 18/2021 Eventuelt  

• Det må opprette kontakt og dialog med Liørdalen Grendeutvalg for å avklare planer 

og ansvarsforhold ved Bråtafallet.  

• Bestillingsdialogmøte med SNO torsdag 2. desember 2021, kl. 12.00. Mulig vara må 

stille for Anne Elisabeth Thoresen. Møte starter med lunsj.  

• Miljødirektoratet ønsker å ha en konferanse for styrelederne i nasjonalparkene neste 

år (2022) dersom dette er av interesse. Nasjonalparkstyret var positive til dette.  


